
Zápis z jednání komise školství - 1. zasedání

Termín a místo zasedání: středa 28.1. 2015 od 16:30, velký sál radnice

Přítomni členové: Kolečkář - předseda, Chaloupková, Kolářová, Mendel, Sosíková, Ševčík, Talpa, Vízdal 

Omluveni členové: Barwiolková, Zemanová 

Přítomni hosté: Sedláček, Dudová

Program jednání:

1. Zahájení, schválení programu jednání

2. Představení členů a hostů

3. Informace o přihlašování do MŠ

4. Žádosti o dotace pro rok 2015

5. Plán činnosti

6. Termíny zasedání na 1. pololetí roku 2015

7. Závěr

1. Zahájení, schválení programu jednání

V 16:30 hod. bylo zahájeno zasedání. Přítomno bylo 7 členů a 2 hosté. Zasedání je usnášeníschopné. 

Schválení programu: 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Program byl schválen.

2. Představení členů a hostů

Protože se jednalo o první zasedání komise, všichni přítomní členové a hosté se krátce představili.

3. Informace o přihlašování do MŠ

Místostarosta Sedláček podal informace o právě probíhajícím přihlašování do mateřských škol v Líšni.
V letošním roce je již plně využíván na zařazování dětí do mateřských škol nový informační systém města 
Brna. Existuje předpoklad uspokojení zájmu o školku pro téměř všechny tříleté děti a starší. Dále zazněla 
informace o letním provozu mateřských škol. V červenci budou k dispozici MŠ Poláčkova a Horníkova, 
v srpnu Neklež a Strnadova.

Na jednání se dostavila Iveta Kolářová, od této chvíle je přítomno 8 členů.

4. Žádosti o dotace pro rok 2015

Nejprve byly důkladně projednány a prodiskutovány jednotlivé žádosti o dotace, následně bylo jednotlivě 
hlasováno o doporučeních komise.



a) Gymnázium INTEGRA -  10 000 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace - 0 pro, 6 proti, 2 se zdrželi. Komise nedoporučila přidělení 
dotace.

b) Kavyl -  lesní školka -1 9  500 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace ve výši 14 500 Kč - 7 pro, 1 proti, 0 se zdrželo. Komise doporučila 
přidělení dotace ve výši 14 500 Kč. Ponížení částky se týká položky na pořízení fotoaparátu, jehož přímé 
využití není k činnosti dětí.

c) Junák-2 0  000 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace v plné výši - 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Komise doporučila 
přidělení dotace.

d) 91. PS Hády-2 0  000 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace ve výši 15 000 Kč - 7 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Komise doporučila 
přidělení dotace v částečné výši -1 5  000 Kč.

e) Nadace pro radost -  adventní koncert -  50 000 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace ve výši 25 000 Kč - 7 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Komise doporučila 
přidělení dotace v částečné výši -  25 000 Kč.

f) Salesiánské středisko mládeže -  500 000 Kč

Hlasování o doporučení přidělení dotace ve výši 350 000 Kč - 7 pro, 0 proti, 1 se zdržel. Komise doporučila 
přidělení dotace v částečné výši -  350 000 Kč.

5. Plán činnosti

Diskutováno několik nápadů na jednorázovou i pravidelnou činnost. Prioritně bude v tomto roce nyní 
připraveno následovně:

- Setkání komise s řediteli jednotlivých ZŠ, ideálně spojeno s návštěvou dané školy. Cílem je lépe poznat a 
zjistit specifika a potřeby jednotlivých ZŠ.

- Slavnostní vyhodnocení školního roku a vyhlášení nejlepších žáků.

- Soutěž o nejlepšího čtenáře ve spolupráci s kulturní komisí.

-Akce s pracovním názvem „Líšeňské reálie"

Padlo i mnoho dalších nápadů, které stojí za pozornost, mezi nimi např. zapojení do projektu Česko čte 
dětem apod.

Bylo také diskutováno zřízení e-mailové schránky komise, na pravidlech o jejím používání bude nutná 
domluva na dalším zasedání.



6. Termíny zasedání na 1. pololetí roku 2015

Domluva předběžně na těchto termínech zasedání, na které předseda rozešle pozvánky e-mailem: 18.2.,
11.3., 8.4. a 13.5. Jednání proběhne zpravidla od 17:00 hod.

7 .Závěr

Jednání bylo ukončeno v 17:55.

Petr Kolečkář 

předseda komise školství


